
              
  

 

Protokoll. 
 
Styremøte 6/2020 
Tid 09.06.2020 kl 19.00 
Sted: Teams 
___________________________________________________________________________ 

AGENDA 
Sak  Vedlegg Ansvar 

1 1. Beslutningsaker 
1.1. Godkjenning av innkalling og protokoll 
1.2. Velge representant TøFSK til generalforsamling JLS 
1.3. Avgi høringssvar idrettssak FNLF 
1.4. Slotpris stab 
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Til stede: Rune Aune, Tomas Moen, Linda Aarøe Rasmussen, Mathias Vestgarden Olsen, Lars 
Birger Aasheim 
Avbud: Hanne Kristine Hegle 
Fra administrasjonen:   DL Audun Wik (referent)  

 
 

1. Beslutningssaker 
1.1. Protokoll fra styremøte 05/2020 vedlagt, vedtatt med en liten endring. 
1.2. Rune Aune valgt som TøFSKs representant på GF JLS 
1.3. FNLF har sendt ut til klubbene forslag til endring i toppidrettsdokumentet.  

Styret TøFSK støtter endringsforslaget fra Styret FNLF, som ønsker at 
landslagssatsingen skal reflektere hva fallskjermnorge driver med lokalt – hva norske 
fallskjermhoppere er opptatt av. Imidlertid mener Styret TøFSK at målekriteriet – 
«akseptabel deltakelse» i NM – er for udefinert (hva er «akseptabelt»?), smalt (bare 
ett paramater) og kan manipuleres (for eksempel at man scrambler lag i NM for å 
fremme egen øvelse).  
 
Setningen  
F/NLF skal fortrinnsvis ha landslag i grener med akseptabel deltagelse på NM slik at det 
gjenspeiler medlemmenes interesser.  



              
  

 

Foreslås endret til: 
F/NLF skal fortrinnsvis ha landslag i grener som gjenspeiler medlemmenes interesser og 
aktivitet på de lokale hoppfeltene. Dette kartlegges/måles gjennom deltagelse på 
NM, medlemsundersøkelser og hoppstatistikker, samt en totalvurdering i Styret FNLF foran 
hvert landslagsuttak. 
 

1.4 Slotpris stab (behandlet på epost 15.06.2020):  var for 2020 satt til 150,-/slot. Betingelse 
at det er ledige sloter på flyet. Dvs det opptar ikke fullt betalende sloter. Merkostnaden for 
en slik slot er estimert til 30-40,- i økt fuel forbruk. Staben har i år gjort en flott i forbindelse 
med oppstart med mye dugnadsjobbing og denne type goder blir selvfølgelig mottatt 
positivt. Det er mindre inntektsdriverne aktiviteter for staben grunnet restriksjoner.  Som 
motiverende tiltak foreslås at vi halverer slot prisen til stab. Dvs. 75,- /slot. Fortsatt vil det gi 
et positivt bidrag økonomisk for klubben og økt motivasjon hos staben. 
  
Vedtak: For resten av sesongen 2020 så er stab prisen 75,-/slot. Det forutsettes at det ikke 
skjer vesentlige uforutsette endringer i rammebetingelsene 

 

 
 

2. Orienteringssaker 
2.1. DL orienterer 

2.1.1. Drift så langt: Bra trøkk på feltet. Mye backttoback. Virker ikke som økt 
slotpris har dempet aktivitet. Noen mangler med infrastruktur iPader, 
hvitevarer, nettverk. Jobbes med utbedringer. 

2.1.2. JMP / Forsvaret / framtid / muligheter: Vellykket og inntektsbringene utleie til 
Forsvaret i mai/juni. JMP som hoppfly for TøFSK berget på kort sikt - sesongen 
2020. Forsvaret vil utlyse konkurranse om rammeavtale for 2021 og antagelig 2-
4 år framover. Vil sikre JMP på mellomlang sikt. Styret Hoppfly + RA jobber med 
langsiktige løsninger for finansiering utover 2021. 

2.1.3. Erfaringer smittevern/korona: Gode. Vår smittevernansvarlige Erik Trondsen 
har gjort en uvurderlig jobb med å tilrettelegge FNLFs prosedyrer for lokale 
forhold Jarlsberg. Egenmelding digitalt fungerer. Vask av pakkematter fungerer. 
Avstand og håndvask kan bli bedre. 

2.1.4. Tandem, utsikter: Uvisst. Antagelig ikke oppstart før idretten generelt slippes 
løs, og/eller 1-meters regel oppheves 

2.1.5. Elever / påmelding / struktur kurs: God påmelding i juni. Vi forventer 60-70 
elever totalt 2020.  

2.1.6. Eventer framover: går som planlagt, men noe reduserte rammer 
2.1.7. Full stab på plass og i gang (ekskl tandem) 
2.1.8. Erfaringer med HI: Vår nye HI har vridd på HL/HFL-prosedyrene. Godt mottatt 

av piloter og HL-er. Feltet fungerer sikkerhetsmessig godt. Ingen hendelser hittil 
med personskader. 

2.1.9. Piloter / typerating: Opprinnelig plan om typerating med instruktører fra 
Flight Training Ltd England har ikke kunnet gjennomføres grunnet 
reise/karantenerestriksjoner Covid19. 2 av våre norske piloter har fått 
sertifikater forlenget med 4 mnd, det forventes at de andre 2 også vil få dette. 



              
  

 

De 2 svenske har forlenget sine sertifikater – så vi har piloter ut sesongen 2020. 
Typerateing Jan J Pedersen gjennomføres så snart Covid19 tillater. 

2.1.10. Innhopp: DL jobber med mange alternativer. Veierland, NAF Gocart Andebu, 
Rosanes badeplass Nøtterøy, Slottsfjellet, Farmen, Ringshaugstranda, Hvasser, 
Verden Ende ++ 

2.1.11. Flocking: Vi har fått velsignelse til flocking med hopnpop i 12500 fot, mens 
Torp TWR er stengt. Audun iverksetter, Belgy er flockingleder 

2.1.12. Elevhelg / Ingvild: God pågang og Ingvild har lagt mye arbeid i å få til en 
vellykket elevhelg 19-21 juni. Stor påmelding 
 

3. Diskusjonssaker 
Ingen 

4. Eventuelt 
Ingen 

 
 
Neste ordinære styremøte: Ikke fastsatt 

 
Møtet ble hevet kl. 20 
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